



## EU - Konformitätserklärung EU - Declaration of Conformity

Wir, die Firma  
We

Kleiber Sales Service GmbH  
Wigglis 4  
88167 Röthenbach  
Internet: [www.kleibersales.com](http://www.kleibersales.com)

erklären hiermit, dass das nachstehende Produkt der folgenden Verordnung entspricht. Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung liegt bei Firma Kleiber Sales Service GmbH.

*hereby declare that the following product complies to the listed regulation. The responsibility for the issuance of this declaration of conformity solely lies with Kleiber Sales Service GmbH.*

### **Schuhspikes Art. 808820 zum Gebrauch bei Schnee und Eis** **Shoe spikes article 808820 for use during snow and ice**

(EU) 2016/425 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten für persönliche Schutzausrüstung

*(EU) 2016/425 on the Approximation of the laws of the Member States relating to the personal protective equipment.*

Die Übereinstimmung des oben bezeichneten Produktes mit den wesentlichen Schutzanforderungen der Verordnung wird durch die vollständige Einhaltung des folgenden Prüfgrundsatzes nachgewiesen:

*The product described above in accordance with the essential protection requirements of the regulation is proven by the complete compliance of the following testing principles:*

2 PfG 1628:2008-12  
(PSA Kat II / PPE cat II)

Die notifizierte Stelle NB 0197 / TÜV Rheinland LGA Products GmbH hat die EU-Baumusterprüfung (Modul B) durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung BP 60159277 0001 ausgestellt.

*The notified body NB 0197 / TÜV Rheinland LGA Products GmbH carried out the EU type examination (module B) and issued the EU type examination certificate BP 60159277 0001.*

  
.....  
CEO Roland Hartsch  
Kleiber Sales Service GmbH  
Wigglis 4  
88167 Röthenbach

08.10.2021  
Datum / Date